
ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и Движение 
21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Население на Велико Търново 

Уважаеми г-н Панов,

Всички вече са запознати с официалните данни от преброяването на населението през 
2021г., които бяха оповестени наскоро. В тази връзка е ясно, че град Велико Търново е 
намалял с 10 000 души от 2011г. до 2021г. и в него към този момент живеят около 58 000 
души.

Изнесените официални данни обаче не кореспондират с дълго оповестяваните от Вас 
хвалебствия ърез последните години, че градът увеличава населението си. В статия на 
официалния сайт на Общината от 24.04.2018г. четем, че Велико Търново е увеличил 
населението си с 1000 души. В статията се посочва, че в старата българска столица 
живеят 72 000 души.

Не бяха малко и пиар акциите Ви, с които ежегодно обяснявахте колко много деца са се 
родили във Велико Търново без да посочвате реално колко от тях остават да живеят в 
града и на колко родителите са дошли от съседни общини и области, защото предпочитат 
лекари от МОБАЛ.

В тази връзка питам:

1. Защо има разминавания от Ваши твърдения през годините, че Велико Търново 
увеличава населението си с реалните данни на НСИ?

2. Как си обяснявате разликата от 72 000 души, които бяхте оповестили като 
население през 2018г., до 58 000 през 2021г. Какво се е случило с тези 14 000 
души?

3. Има ли и други данни, които са изнесени в публичното пространство от Вас, но 
реално не отговарят на действителността?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.


